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Vragen van het lid Langkamp (SP)
aan de minister voor Jeugd en Gezin
over de problemen bij Bureau
Jeugdzorg Limburg. (Ingezonden
13 november 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat er
problemen zijn bij Bureau Jeugdzorg
Limburg?1

2
Is het bericht waar dat bij alle
vestigingen van Bureau Jeugdzorg
Limburg tussen de 20 en 25
jeugdhulpverleners weg moeten? Zo
ja, wat is hiervan de oorzaak?

3
Van hoeveel jeugdhulpverleners
wordt het contract niet verlengd, en
hoeveel jeugdhulpverleners zullen
ontslagen worden bij Bureau
Jeugdzorg Limburg in verband met
de bezuinigingsmaatregel?

4
Wat gaat u doen om ervoor te zorgen
dat er geen jeugdhulpverleners weg
moeten bij Bureau Jeugdzorg
Limburg, maar gewoon aan het werk
kunnen blijven?

5
Hoeveel jeugdigen zullen door deze
bezuinigingsmaatregel langer moeten
wachten op zorg?

6
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de
wachtlijsten bij Bureau Jeugdzorg
Limburg niet zullen groeien?

7
Is het waar dat de jeugdbeschermers
bij Bureau Jeugdzorg Limburg een
hogere caseload hebben dan de
Deltamethode toestaat? Wat is de
gemiddelde caseload van een
jeugdbeschermer bij Bureau
Jeugdzorg Limburg?

8
Zijn er jeugdbeschermers bij Bureau
Jeugdzorg Limburg die een
gemiddelde caseload hebben van
23/25 kinderen? Zo ja, vindt u dit wel
verantwoord? Zo nee, wat gaat u
doen om de caseload van de
Limburgse jeugdbeschermers te
verlagen?

9
Welke gevolgen hebben de
bezuinigingen en het vertrek van
jeugdhulpverleners bij Bureau
Jeugdzorg Limburg op de caseload
van de jeugdhulpverleners? Kunt u
garanderen dat de
jeugdhulpverleners niet nog meer
belast zullen worden?

1 Melding bij SP Tweede Kamerfractie in de
vorm van een e-mail, onderhands aan
bewindspersoon verstrekt.
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